
 

۲۰۸۳۷ مرگ منتسب به ذرات معلق در ۱۴۰۰ 
رئیس مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت گفته بیش 
از ۳۸ میلیون از جمعیت کشور تحت تاثیر پیامدهای ناشی از 
پدیده گرد و غبار در خاورمیانه قرار گرفته اند و این آمار حاکی از 
رشد فزاینده مراجعات مردم به مراکز بهداشتی و درمانی است. 

جعفر جندقی در نشست روز جهانی مقابله با طوفان های ماسه 
و گرد و خاک، توضیح داده که در مطالعات موردی، شهر اهواز 
نشان دهنده افزایش میانگین ۵.۵ درصدی مراجعات مردم به 
مراکز درمانی طی روزهای گذشته است. در شهر اهواز در سال 
۱۴۰۰ تعداد کل بیمارانی که به مراکز درمانی مراجعه کردند و 
دچار آسیب ناشی از گرد و غبار و آلودگی هوا شده بودند، در رده 
سنی ۱۶ تا ۶۵ سال و در بازه زمانی تابستان و در زمان وقوع گرد و 
غبار بوده است.  رئیس مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت 
تصریح کرده که طی روز سه شنبه در مناطقی همچون زابل نیز 
تعداد مراجعات بسیار افزایش داشته است که باید به آن توجه 
شود و همچنین مراقبت در خصوص پایش مواد غذایی، سلامت 

آب و هوا و افزایش مراکز درمانی بسیار نیاز است. 
به گفته او: حدود ۸.۱۷ میلیارد دلار از تاثیرات اقتصادی گرد و 
غبار در حوزه سلامت و حدود ۲۰۸۳۷ مرگ در سال ۱۴۰۰ مرگ 

منتسب به مواجهه طولانی مدت با ذرات معلق رخ داده است. 
جندقی درباره آلودگی هوای ناشی از گرد و غبار و اثرات 
بهداشتی آن گفته: طوفان های گرد و غبار بیش از ۱۵۰ کشور در 
جهان را تحت تاثیر قرار می دهد. ۴۵ کشور به عنوان تولیدکننده 
گرد و غبار هستند و حدود ۲ میلیارد تن گرد و غبار در سال در 
اتمسفر منتشر می شود که آسیب های بسیاری به انسان وارد 
می کند.  او افزوده: طوفان های گرد و غبار می تواند موجب آلودگی 
هوا شود و همچنین در بهداشت خانواده، باغداری و کیفیت 
محصولات کشاورزی بسیار تاثیرگذار است و بنابراین کاهش 
آن می تواند در بهبود استفاده از زمین و آب و خاک و کاهش 

مشکلات اقتصادی و کاهش بیماری ها کمک کند. 

 در برخی نقاط به ازای هر ۱۰ هزار نفر
 ۸ تخت وجود دارد!

کمبود تخت بیمارستانی و تجهیزات پزشکی در استان ها 
بیداد می کند و یک نماینده مجلس در این رابطه گفته 
بیمارستان های کوچک ساخته شده اند، اما فکری به حال 

منابع مالی و تجهیزات آن نشده!
حسینعلی شهریاری، عضو کمیسیون بهداشت و درمان، در 
خصوص کمبود تخت های بیمارستانی و تجهیزات پزشکی در 
شهرستان های مختلف به انتخاب گفته: این فقدان ها بستگی 
دارد که شما با کجا می خواهید ما را مقایسه کنید؟ ده سال 
پیش؟ چهل سال پیش؟ یا با دنیا قرار است مقایسه شویم؟ 
تجهیزات پزشکی زیادی در این چند سال وارد شده است. 
یکی از عزیزان ما که در انگلیس درس می خواند وقتی بیست 
سال پیش به ایران آمد، در زاهدان گفت تجهیزات اینجا در 
لندن وجود ندارد. دستگاه های بزرگ  ام.آر. آی و سی تی 
اسکن و.. در کیفیت های خوبی در کشور وجود دارد. البته 
ممکن است توزیع عادلانه نباشد و امکانات در برخی نقاط 
بیشتر توزیع شده باشد. در برخی نقاط به ازای هر ده هزار 
نفر ۸ تخت وجود دارد یعنی هشت دهم برای هزار نفر. تعداد 
تخت های ما با بخش خصوصی قابل توجه است، ولی توزیع 

عادلانه نبوده است. 
او افزوده: پراکندگی شهر های کوچک باعث شده است 
که توزیع تجهیزات ما عادلانه نباشد. در سال های اخیر 
نیز بیمارستان های مختلف پنجاه تا صد تختخوابی ایجاد 
کردیم، اما نتوانستیم متخصص و تجهیزات در شهر های 
مختلف قرار دهیم. این بیمارستان های کوچک که ما اسم 
آن را بیمارستان های حاکمیتی گذاشته ایم، عمدتا با فشار 
نمایندگان و مسئولین ساخته شده اند؛ اما فکری به حال منابع 
مالی و تجهیزات و پزشک های آن نشده است. حتی به این فکر 
نشده است که اگر متخصصی را به نقطه ای دور فرستادید، باید 

برای آن فرد درآمدزا باشد که در آنجا بماند.  

تعطیلی
بسیاری از ادارات دولتی از جمله تامین اجتماعی و 
اکثرشهرداری ها روزهای پنجشنبه تعطیل اند. از این رو 
پیشنهاد می شود مسئولان  نسبت به باز بودن این سازمان ها 

و ارگان ها رسیدگی کنند.
یک شهروند از تهران 

گرمای مترو
در فصل گرما اکثر واگن های مترو کولرهایشان خراب است 
و هر چه هم با راننده قطار تماس می گیریم و اعلام می کنند 
که فن و یا کولر واگن روشن نیست اعلام می کنند که همین 
است که هست از این بیشتر نمی شود. از مسئولان تقاضا داریم 

که به این موضوع رسیدگی کنند.
اسلامی از تهران 

اجناس ایرانی
افتخار ایراني به این است که از اجناس ساخت کشور خود 
استفاده کند. متاسفانه با ورود بي رویه اجناس چیني که هیچ 
کیفیتي هم ندارند باعث ورشکستگي کارخانه هاي ایراني، 
بدهکاري صاحبان آنها، بسته شدن کارگاه ها  وبیکار شدن 
کارگران برخي از کارخانه هاي بزرگ کشور شده است. تا چه 

زماني باید شاهد ورود اجناس چیني بدون کیفیت باشیم؟
کاشف از تهران 

گرانی و تورم
بسیاري  از هموطنان با تورم موجود از زیر خط فقر هم 
پایین تر زندگي مي کنند. مردم از دولت و نمایندگان مجلس 

انتظار دارند چاره اي در این زمینه بیندیشند.
اکرمی از تهران

آرمان ملی: وائین، عباس آباد، اندیشه، نصیرآباد، دینارآباد، 
کرشته، مخابرات و خیلی نام های دیگر، محلات و بخش هایی 
از شهرستان شهریار، یکی از شهرهای استان تهران هستند که 
روز گذشته و روزهای پیش از آن ، با کم آبی و در نهایت قطع آب 
مواجه بوده اند. گرمای رکورد شکن و فرای تحمل انسانی که این 
روزها نه تنها بر کشور که بر پایتخت هم سایه ای گرم انداخته تا 
استان تهرانی ها گرم ترین روزهای سال را تجربه کنند بر روند 
قطعی آب تاثیر داشته؛ این را مسئولان آبفای غرب استان به آن 
اشاره می کنند و البته مثل همیشه  پیکان انتقادات را به سمت 
شهروندان هم تنظیم می کنند تا مصرف بیش  از حدمجاز هم به 
عنوان یکی از عوامل اصلی کم شدن و قطع آب در کنار عوامل 
دیگری مثل کم بودن منابع آب و برداشت بی رویه از آب های 

زیرزمینی هم خوش بدرخشد. 
»م. عباسیان« یکی از مردان اهالی محله عباس آباد و 
ساکن شهرستان شهریار است. او به خبرنگار »آرمان ملی« 
می گوید که الان یک ماهی می شود که با قطع آب، رفتن ها 
و برنگشتن هایش دست و پنجه نرم می کنند به طوریکه دیگر 
آموخته اند همان یکی دو ساعتی که آب وصل می شود، تمام 
ظروف بزرگی را که از قبل تهیه کرده اند پر از آب کنند تا برای 
ضروری ترین نیازهای روزمره شان،  احتیاج  شان به آب را رفع 

کنند. 
با چند نفر دیگر از اهالی شهریار در محلات مختلف که 
صحبت می کنیم می گویند که در روزهای اخیر تجمعاتی 
هم مقابل اداره آب و فاضلاب آنجا شکل داده اند منتها هر بار 
مسئولی یا معاونی، توضیحات و وعده هایی به آن ها می دهد 
و هر بار که این جمع ها تمام می شود، هیچ کسی هیچ چیز 
دستگیرش نمی شود که چرا آب قطع می شود و کی قرار است 

وصل شود!
در این روزهای قطع آب، صحبت های مسئولان را اگر شنیده 
یا اخبار واکنش هایشان را اگر دیده باشید، حتما این تانکرهای 
آبرسان هم به گوشتان خورده؛ تانکرهایی که اهالی شهریار 

)لااقل آنهایی که با ما گفت وگو کردند( به چشم ندیده اند.
آقای عباسیان هم تا حالا از تانکر آبرسان، آبی دریافت 
نکرده؛ او که دو فرزند ۵ و ۸ ساله دارد مصائب قطع و نبود 
آب را به خوبی درک کرده و تمام سعی اش بر این است که 
چطور بتوان در شرایطی که گرمای کلافه کننده علاوه بر 
مشکلات جسمی، روح و روان انسان را هم به هم می ریزد، در 
حداقل امکانات، زیست همسر و فرزندانش به خطر نیفتد؛ 
در واقع شکل و نوع رفتار در این شرایط، بیمار نشدن در 
گرما و بی آبی را نوعی مبارزه می داند برای زنده ماندن. از او 
می پرسید کولر چه؟ گرما را چه کار می کنید؟ فقط لبخند 

می زند... 

   تانکرها در شهر
بعد از سیلی که اواخر خرداد محلاتی از تهران و چالوس و 
کرج را درنوردید و گل و لایی که دریچه های خروجی از سدها 
را بست و آب هایی که قطع شدند، همه متوجه شدند که حتی 

پایتخت، منابع و زیرساخت های مناسب برای انتقال آب ندارد، 
سیستم های انتقال آب کهنه و قدیمی هستند و تصفیه خانه ها 

هم غیراستاندارد. 
حالا که به دهه آخر تیر ماه وارد شده ایم و مسئولان 
هواشناسی هم از قبل اعلام کرده اند که این هفته گرم ترین 
سال بوده و دما تا ۴9 و ۵۰ درجه هم می تواند صعود کند، 
باز هم آب قطع شده. قطع آب در شهرها و استان هایی مثل 
کرمان و زاهدان و سیستان و بلوچستان همه ساله رخ می داده 
و می دهد اما استان تهران و کرج به این شکل که تانکرگردی 
برای آبرسانی تبدیل به یک رویه شود، جزو مشکلات و مصائب 
جدید شهروندان این مناطق است و ظاهرا آن ها هم مثل اهالی 
نامبرده در سایر مناطق ایران باید به کم آبی و بی آبی و قطع 

آب عادت کنند. 
روز گذشته که این گزارش نوشته می شد، آب کرج قطع بود 
و سرپرست فرمانداری ویژه شهرستان کرج از افزایش تعداد 
ناوگان های آبرسانی در مناطق مختلف شهر کرج که با قطع 
آب مواجهند، خبر داد. البته کاوه حدادپور گفت که تعداد 
تانکر های آبرسان در مناطقی که با قطع آب مواجه هستند 
در حال افزایش است و به ۳۰ تانکر رسیده. این مسئول تاکید 
کرد که »نمایندگان استانداری و فرمانداری کرج در مرکز 
۱۲۲ از نزدیک برای خدمت رسانی هر چه بهتر به شهروندان 
پاسخگوی تماس های مردمی هستند و به محض درخواست، 
نسبت به اعزام تانکر آبرسان به مناطقی که با قطع آب مواجه 

شده اند اقدام می کنند.«
آب که قطع می شود، خبرنگاران با برخی مسئولان ذی ربط 
هم تماس می گیرند. یکی از آن ها معاون بهره برداری و توسعه 
آب آبفای غرب استان تهران است که از قطع چند روزه آب و 
آبرسانی با تانکر در برخی محلات شهریار خبر داد و گفت: تولید 
و تقاضای آب در شهرستان شهریار نابرابر است و گرمای هوا 

و مصرف بیش ازحد مجاز منجر به کمبود آب در شهرستان 
شهریار شده است. محمدرضا شمسایی فر قطع چند روزه آب 
در برخی محلات شهریار را تایید کرد و ادامه داد که »منابع 
آب در شهرستان شهریار بسیار محدود است و فقط از آب های 
زیرزمینی بهره برداری می شود.« او با بیان اینکه شهرستان 
شهریار از آب های سطحی بی بهره مانده، گفت: مشکل ۳۰ 
درصد قطع آب در محلات شهریار برطرف شده  و تماس مردم 

با سامانه ۱۲۲ به نصف رسیده است. 
او گفت که البته تا ابتدای هفته آینده مشکل قطع آب در 
شهریار به وضعیت پایدار خواهد رسید و شبانه روز برای رفع 

مشکلات تلاش می شود. 
شمسایی فر با اشاره به آب رسانی با تانکر توسط آبفای غرب 
استان تهران به محلات مورد نیاز گفت: محلاتی که بیش ترین 
تماس و قطع آب را داشته باشند موقتاً با ۵ خودروی تانکر آب 
شرب، آب رسانی می شود. او در ادامه توضیح داد: گرمای هوا 
و مصرف بیش ازحد مجاز منجر به کمبود آب در شهرستان 
شهریار شده که به دنبال زمان بندی برای توزیع آب در محلات 
مختلف شهریار هستیم تا مردم با مشکلات بیشتری مواجه 
نشوند. معاون بهره برداری و توسعه آب آبفای غرب استان 
تهران در پایان به کاهش ۱۰۰ لیتر بر ثانیه دبی آب  چاه ها در 
شهریار اشاره و خاطرنشان کرد: متأسفانه تولید و تقاضای آب 
در شهرستان شهریار نابرابر است و مردم باید در مصرف آب 

صرفه جویی کنند. 
تا آخرین لحظه نگارش این گزارش و پرس و جو از اهالی 
شهریار و کرج، آب بسیاری از مناطقی که ذکر شد، همچنان 
قطع بود؛ مشخص نیست آب کی وصل می شود و اگر وصل شد 
آیا دوباره قطع می شود و شهروندانی که برنامه زندگی خود را 
مطابق با بی آبی چیده بودند، آیا به این زودی ها می توانند به یک 

زندگی نرمال و معمولی برگردند یا خیر؟!
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بهداشت و درمان

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

قطع چند روزه آب در شهریار، زندگی اهالی منطقه را مختل کرده است

مبارزه با گرما و بی آبی
   مردم شهریار مقابل اداره آب و فاضلاب شهریار جمع شدند؛ اهالی می گویند تانکری برای آبرسانی ندیده اند

   آب مناطقی از کرج نیز ساعاتی از دیروز قطع شد

  مدیریت حضور معلمان
 در فضای مجازی 

وزیر آموزش و پرورش گفت: بزودی 
اقداماتی برای منظم شدن حضور معلمان در 

فضای مجازی تدوین خواهد شد. 
و  آموزش  وزیر  صحرایی،  مراد  رضا 
پرورش در حاشیه جلسه هیات دولت در 
جمع خبرنگاران گفت: متاسفانه در فضای 
و  هستیم  ولنگاری  یک  شاهد  مجازی 
تاکنون پروتکلی برای حضور معلمان در 
فضای مجازی تدوین نشده است که بزودی 
اقداماتی را در این زمینه صورت خواهیم داد. 
او افزود: دریافت وجوه توسط مدارس 
دولتی خلاف قانون است و برای آن راه حل 
هم پیشنهاد شده است در صورت گزارش 
توسط مردم، به تیم های نظارتی با آن برخورد 

می کنند. 

  باید گردشگران را 
به ایران بیاوریم

رئیس هیأت جامعه تورگردانان ایران، 
گفته: در حال حاضر بسیاری از توراپراتورهای 
خارجی، ایران را از فهرست مقاصد سفر خارج 
کرده اند و این نگرانی وجود دارد که اگر این 
رویه طولانی شود، پس از مدتی، دیگر نامی 
از ایران در بین مقاصد سفر آورده نشود. 
ما امیدواریم با گردهمایی توراپراتورهای 
جهان، رفت وآمدها را دوباره از سر بگیریم و 
بازار ایران را برگردانیم، تمام همّ خود را در 

این مسیر می گذاریم. 
ابراهیم پورفرج درباره آمارهایی که از ورود 
گردشگران خارجی به ایران داده می شود، 
افزوده: واقعیت آن است که تعداد سفر 
گردشگران خارجی به ایران کم شده است. 
البته از کشورهای همسایه به ویژه عراق 
برای زیارت به ایران می آیند،  حالا ممکن 
است چند روزی هم به شمال ایران بروند، 
ولی بحث ما درباره »گردشگر« است. آن 
سفرها معمولاً با هدف زیارت انجام می شود 
که شاید بخشی از آن جنبه توریستی داشته 
باشد. بحث ما هم این نیست که آن ها به چه 
منظوری و چرا به ایران می آیند. موضوع این 
است ما گردشگرانی را که در حال سفر در 
دنیا هستند و به ایران نمی آیند باید به ایران 
بیاوریم تا شرایط را از نزدیک ببینند. نباید 
مبنای کار ما این باشد که مثلًا ۱۰۰ هزار 
نفر از عراق به ایران بیایند و این آمار برای 
ما کفایت کند و باقی بازارهای گردشگری را 

تعطیل کنیم. 

 مدعی مجوز خود را
 معرفی کند

محیط  سازمان  رئیس  سلاجقه  علی 
زیست در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع 
خبرنگاران، صدور مجوز برای پتروشیمی 
میانکاله را رد کرد و گفت: چنانچه کسی 
مدعی مجوز محیط زیستی برای پتروشیمی 

میانکاله است، اعلام کنند. 
او درباره نفوذ برخی افراد ذی نفع در 
سازمان محیط زیست گفت: سازمان محیط 
زیست، طبق قانون و بررسی های کارشناسی 
اظهار نظر و صدور مجوز را انجام می دهد و 
نفوذ و لابی در این سازمان معنایی ندارد. 
سلاجقه بحث فنس کشی آن محدوده را 
برعهده دستگاه قضائی دانست که باید 

نظر دهند. 

استانداردها را رعایت  می کنیم
ایسنا: وزیر علوم، تحقیقات و فناوری 
گفت: دانشجویان منتسب به حشدالشعبی با 
همان مقررات مربوط به دانشجویان خارجی 

در دانشگاه تهران تحصیل خواهند کرد. 
تحصیل  درباره  گل  زلفی  محمدعلی 
دانشجویان حشدالشعبی در دانشگاه تهران 
اظهار کرد: قطعا استانداردهای ما در پذیرش 
این دانشجویان رعایت خواهد شد. بحث ورود 
به دانشگاه برنامه خاص خود را دارد و بحث 
خروج و رعایت استانداردهای آموزشی برای 
فارغ التحصیلی هم شرایط خاص خود را دارد. 
او تاکید کرد: دقیقا مثل دانشجویان 
خارجی، مقررات درباره این دانشجویان هم 

رعایت می شود. 

نیکا و نیما به تهران منتقل شدند
مدیرکل حفاظت محیط زیست سیستان 
و بلوچستان از انتقال دو توله خرس سیاه 
کشف شده از قاچاقچیان جهت درمان به 
پارک پردیسان سازمان حفاظت محیط 
زیست خبر داد. داود میرشکار افزود: دو 
توله خرس سیاه از یک دستگاه اتوبوس 
مسافربری توسط نیروهای ایست و بازرسی 
شهید سالاری شهرستان گناباد کشف و 
ضبط و پس از طی مراحل قانونی تحویل 
اداره کل حفاظت محیط زیست سیستان 
و بلوچستان گردیده بود. پس از طی مراحل 
اداری به صورت موقت، پژوهشگاه زابل 
حفاظت و مراقبت از توله خرس ها را به 

عهده گرفت. 
میرشکار ادامه داد: با توجه به هماهنگی ها 
و همکاری های صورت گرفته انتقال توله 
خرس ها با نام های نیکا و نیما با پرواز زاهدان- 
تهران انجام و توله ها به پارک پردیسان 
سازمان حفاظت محیط زیست انتقال یافتند. 

آرمان ملی: احمد وحیدی، وزیر کشور در نشست 
تخصصی عفاف و حجاب ویژه مدیران استان و حراست 
دستگاه های اجرایی، با تأکید بر اینکه کسی حق ندارد 
بی حجابی و بی عفتی را ترویج کند گفته: همه ادارات 
موظف به رعایت موضوع عفاف و حجاب هستند و اگر کسی 
رعایت نکرد استاندار موظف است تذکر دهد و اگر گوش 

نکردند باید تعویض شود. 
او گفته: »جنبش ضد زن »زن، زندگی، آزادی« را 
کسانی دنبال کردند که در سابقه خود مفاسد متعدد 
اخلاقی و اجتماعی داشتند؛ نباید کسی حتی اندک مروج 
بی حجابی شود؛ اگر چنین کسی وجود داشته باشد حتما 

از نوادگان »رضا قلدر« است.«
وحیدی در این نشست به این نکته اشاره کرده که 
»مشکلی که امروز در غرب وجود دارد فقط برای زنان 
نیست و برای مردان هم این مشکلات ایجاد شده، چرا 
که انسان در آنجا به شکل یک محصول قلمداد می شود«، 
اینطور توضیح داده که »آمریکا به عنوان سردمدار این 
تمدن با ۱۷۰ هزار زندانی زن، بزرگ ترین زندان زنان در 
جهان را دارد همراه با فجایعی که خود اعلام می کند از 
جمله درصد بالایی از فرزندان نامشروع و زنانی که تحت 
تاثیر آزار جنسی قرار می گیرند. این تمدن و سایه شوم 
آن توسط عنصر کودتایی آن ها یعنی رضاخان در ایران با 

عنوان کشف حجاب خود را نشان داد.«
او ادامه داده که »حجاب در حقیقت مانعی برای 
پیشروی فرهنگ غربی بوده، لذا باید دیدگاه آن ها از 
بین می رفت تا جریان استعمار ترویج پیدا کند و تمدن 
منحط آن ها به ما تحمیل شود. رژیم منحوس پهلوی مورد 
حمایت غربی ها به ویژه آمریکا و انگلیس بوده و این ماهیت 
تمدن غرب است، همان ها که مدعی حقوق بشر و حقوق 
زن هستند. امروز تمدن غرب هم آغوش با برهنگی است 

که زن و مرد را از قله به پایین می کشد و جنبش دروغین 
ضد زن تحت عنوان زن، زندگی، آزادی را کسانی دنبال 
کردند که در سابقه خود مفاسد متعدد اخلاقی، اجتماعی 
داشتند؛ لذا دشمن در اقدامات و حرکات خود به دنبال 

تحمیل این تمدن است.«
وحیدی گفته: »غلط می کند کسی به بانوی محجبه ما 
توهین کند. موارد اندکی بوده که دشمن تلاش می کند آن 
را زیاد جلوه دهد، اما همین اندک هم زیاد است و کسی 

نمی تواند از این غلط ها کند.«
وزیر کشور، گفته: »قطعا به آن دسته از بانوان و دختران 
ما که دچار مشکل شده اند تذکر خواهیم داد که نباید در 
طراحی دشمن حرکت کنند، ولی کسانی که به شکل 
سازمان یافته دست به این کار می زنند با آن ها برخورد 
خواهد شد. البته کار اصلی بر عهده مردم است که با امر 
به معروف و نهی از منکر این کار را به پیش ببرند. قطعا از 
هیچ دستگاهی نباید گزارشی مبنی بر منفعل بودن نسبت 
به این موضوع ارائه شود. حراست ها نباید اجازه دهند در 

محیط مربوط به آن ها تظاهر به مقابله با قانون صورت 
بگیرد.«

او تاکید کرده که »همه ادارات و مسئولین ادارات موظف 
به رعایت موضوع عفاف و حجاب هستند و استاندار موظف 
است در صورت مشاهده مواردی ابتدا تذکر دهد و در 

صورت عدم توجه باید مسئول دستگاه عوض شود.«
شایان ذکر است که گروهی از مخالفان حجاب اختیاری 
نزدیک به دو هفته است که مقابل دفتر رئیس و دفتر 
ارتباطات مردمی قوه قضائیه تحصن کردند. حسین ا...کرم 
رئیس شورای هماهنگی حزب ا... که رهبری این جریان را 
برعهده دارد، روز گذشته بیانیه متحصنان را تحت عنوان 
»شورای تحصن« در اختیار رویداد۲۴ قرار داد که در آن 
اشاره شده بود که جمعی از مردم دغدغه مند از شهرهای 
مختلف ایران به صورت خودجوش و بدون وابستگی به 
شخص یا جریان و نهاد خاصی در مقابل مجلس شورای 
اسلامی و قوه قضائیه تحصن کرده اند و تاکید شده بود که 

تا جمع شدن فساد و گناه تحصن ادامه خواهد داشت. 

اولتیماتوم وزیر کشور به استانداران برای رعایت حجاب در ادارات

 تذکر بدهید 
گوش نکردند تعویض شان کنید

وزیر کشور: 

در حال حاضر بودجه  عفاف و حجاب نداریم
احمد وحیدی وزیر کشور در حاشیه برگزاری جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران درباره اختصاص بودجه 
خاص در زمینه فرهنگ عفاف و حجاب گفته در حال حاضر بودجه ای با عنوان عفاف و حجاب در ردیف بودجه 
نداریم و برای فرهنگ سازی در این زمینه باید از بودجه هایی با عناوین کلی برای فرهنگ سازی در نظر گرفته 
شده است، استفاده شود. بهتر بود بودجه اختصاصی به این موضوع تخصیص داده شود. البته صداوسیما هم 

می تواند در قالب برنامه های کلان در این زمینه فرهنگ سازی کند.


